
 
 

 

 
 
 

MOTIE m.b.t. Bodemkwaliteitskaarten Zeeland - PFAS 
 
Motie van de leden J.J. van Burg (SGP) en C.W. Bierens (VVD). 
 
Ontvangen op vrijdag 15 november 2019. 
 
Provinciale Staten van Zeeland in vergadering bijeen op vrijdag 15 november 2019. 
 
 
Kennis genomen hebbende van:  

- De huidige problematiek met betrekking tot de PFAS-norm.  
 
Overwegende dat: 

- De lage PFAS-norm voor veel grondverzet-, infra- en baggerbedrijven momenteel tot grote 
problemen leidt; 

- Het van groot belang is dat bedrijven weten waar ze met hun grond terecht kunnen;  
- Dit extra belangrijk is zodra de nieuwe PFAS-norm door het Rijk is bekend gemaakt;  
- Het van groot belang is dat de Bodemkwaliteitskaarten van Zeeland up-to-date zijn inzake de 

aanwezige PFAS-concentraties.  
 
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 

- Op zo kort mogelijke termijn met alle Zeeuwse overheden te werken aan het updaten van de 
Zeeuwse Bodemkwaliteitskaarten inzake PFAS; 

- Provinciale Staten half december te informeren over de voortgang.  
 
 
En gaan over tot de orde van de dag. 
 
 
J.J. van Burg   C.W. Bierens 
SGP    VVD 
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